
PROTOKÓŁ NR I/10 

z sesji Rady Gminy w Strawczynie 

z dnia 2 grudnia 2010 r. 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Radni wybrani w dniu 21 listopada 2010 roku. 

2. Sołtysi. 

3. Zaproszeni goście. 

4. Pracownicy Urzędu Gminy w Strawczynie. 

Listy obecności w załączeniu. 

 

 

Ad. 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

 

Pan Stanisław Zdyb – Senior Rady Gminy i Przewodniczący obrad otworzył pierwszą 

sesję VI kadencji Rady Gminy oraz powitał zebranych. 

Na podstawie przedłożonej listy obecności stwierdził, że na sesji obecnych jest 15 

Radnych. W związku z tym sesja jest prawomocna. 

 

Ad. 2. 

Powołanie sekretarza i protokolanta obrad. 

 

Na sekretarza obrad został powołany Pan Bogdan Woźniak – Radny, a na protokolanta 

powołano Małgorzatę Woźniak. 

 

Ad. 3.  

Przedstawienie się Radnych i wręczenie zaświadczeń o wyborze. 
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Pan Grzegorz Gad - Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej w Strawczynie – 

Proszę Państwa w dniu 21 listopada 2010 roku mieszkańcy naszej gminy udali się do 

urn wyborczych, aby dokonać wyboru Wójta i Radnych na nową czteroletnią 

kadencję. Wybory w naszej gminie przebiegały sprawnie i bez żadnych incydentów. 

Chciałbym w tej chwili złożyć serdeczne podziękowania Pani Elżbiecie Chłodnickiej, 

która jest Urzędnikiem Wyborczym - za ogromny wysiłek, jaki włożyła przy 

przygotowaniu całości  wyborów i przeszkoleniu członków Obwodowych Komisji 

Wyborczych. 

W tym miejscu należą się również podziękowania członkom Gminnej Komisji 

Wyborczej i wszystkim Komisjom Obwodowym za poświęcony czas i pracę włożoną 

w organizację wyborów. 

Dla wyboru Rady Gminy w Strawczynie utworzono 10 okręgów wyborczych,                      

w których łącznie wybierano 15 Radnych. Liczba osób uprawnionych do głosowania 

wynosiła 7745. W wyborach wzięło udział 4337 osób, tj. 56,0 % uprawnionych do 

głosowania. 

  

Wyniki wyborów w poszczególnych okręgach są następujące: 

1. Okręg wyborczy nr 1 - Chełmce obejmujący 2 mandaty, Radnymi zostali wybrani: 

    1) z listy nr 15 KWW ROZWOJOWA GMINA STRAWCZYN – Piotrowski     

 Wiesław, 

     2) z listy nr 17 KWW NASZE CHEŁMCE – Kozieł Stanisław. 

2. Okręg wyborczy nr 2 - Hucisko i Niedźwiedź obejmujący 1 mandat, Radną została 

wybrana Raczyńska Teresa z KWW ROZWOJOWA GMINA STRAWCZYN. 

3. Okręg wyborczy nr 3 – Korczyn obejmujący 1 mandat, Radną została wybrana    

Rządkowska Małgorzata – KWW PRAWO I SPRAWIEDLIWOŚĆ.  

4. Okręg wyborczy nr 4 - Kuźniaki obejmujący 1 mandat, Radną została wybrana 

Staszewska Katarzyna - KWW „NASZE KUŹNIAKI”. 

5. Okręg wyborczy nr 5 – Małogoskie i Ruda Strawczyńska obejmujący 1 mandat, 

Radnym został wybrany Wolder Paweł - KWW PRAWO I SPRAWIEDLIWOŚĆ. 

6. Okręg wyborczy nr 6 – Oblęgorek obejmujący 2 mandaty, Radnymi zostali        

 wybrani: 
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     1) Zdyb Stanisław, 

     2) Dziewanowska Anna  

     z KWW PRZYJAZNA GMINA PLUS. 

7. Okręg wyborczy nr 7 – Oblęgór obejmujący 1 mandat, Radnym został wybrany   

Czarnecki Tadeusz – KW STOWARZYSZENIE OBLĘGÓR „SKAŁKA”. 

8. Okręg wyborczy nr 8 – Promnik obejmujący 2 mandaty, Radnymi zostali wybrani: 

1) Szcześniak Bożena - KW POLSKIE STRONNICTWO LUDOWE, 

2) Stępień Grzegorz - KWW ROZWOJOWA GMINA STRAWCZYN. 

9. Okręg wyborczy nr 9 – Strawczyn obejmujący 2 mandaty, Radnymi zostali 

wybrani: 

     1) Gad Halina, 

     2) Woźniak Bogdan,  

      z KWW ROZWOJOWA GMINA STRAWCZYN. 

10. Okręg wyborczy nr 10 – Strawczynek obejmujący 2 mandaty, Radnymi zostali     

 wybrani: 

    1) Kubała Monika - KW POLSKIE STRONNICTWO LUDOWE, 

    2) Kukulski Tadeusz - KWW ROZWOJOWA GMINA STRAWCZYN. 

 

Pan Grzegorz Gad - Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej w Strawczynie 

wręczył Radnym zaświadczenia o wyborze na Radnych Rady Gminy w Strawczynie. 

Następnie zwrócił się do Radnych - Szanowne Panie i Panowie Radni to Was 

mieszkańcy naszych miejscowości obdarzyli w dniu 21 listopada największym 

zaufaniem wierząc, że potraficie tak, jak dotychczas realizować zadania służące 

podnoszeniu na wyższy poziom gospodarki, oświaty i kultury poszczególnych 

miejscowości. Musicie również pamiętać, że po upływie kadencji, jak również w jej 

trakcie ta społeczność będzie oczekiwać rozliczenia się ze składanych obietnic i zadań 

postawionych przed Wami do realizacji. Poprzeczkę macie zawieszoną wysoko, 

ponieważ nasza gmina postrzegana jest bardzo dobrze w województwie jak również     

i w kraju. Świadczą o tym liczne nagrody zdobyte w różnych konkursach.  
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Wyborcy mają nadzieję, że w trakcie Waszej kadencji nasza Mała Ojczyzna również 

będzie rozwijać się prężnie. Mieszkańcy nie będą wyprowadzać się z gminy lecz 

będzie ich ciągle przybywać. 

Bycie Radnym to nie tylko zaszczyty, miłe spotkania i flesze aparatów 

fotograficznych. bycie Radnym to przede wszystkim służba społeczna i ogromna 

odpowiedzialność. Życzę Wam, abyście wywiązali się z tych obowiązków, życzę dużo 

satysfakcji z pełnionej służby i trochę wdzięczności ze strony wyborców bo o to, jak 

się sami przekonacie będzie naprawdę trudno. 

Przede wszystkim jednak życzę Wam zgody i proszę o tą zgodę. Społeczeństwo jest 

zdegustowane wojnami i kłótniami „na górze”, dlatego przyda się przykład tym razem   

z dołu. Zgoda buduje, niezgoda rujnuje. Jeśli w naszej Gminie będzie panowała zgoda, 

to na pewno uda się zrobić dużo dobrego dla gminy i jej mieszkańców.  

Szanowne Panie Radne i Panowie Radni składam Wam serdeczne gratulacje z racji 

wyboru. 

 

Pan Przewodniczący obrad podziękował Panu Grzegorzowi Gad - Przewodniczącemu 

Gminnej Komisji Wyborczej za pracę w Komisji i wręczył kwiaty.  

 

Ad. 4. 

Złożenie ślubowania przez Radnych. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował – zgodnie z art. 23a ustawy o samorządzie 

gminnym przed przystąpieniem do wykonywania mandatu Radni składają ślubowanie. 

Ślubowanie odbywa się w ten sposób, że po odczytaniu przeze mnie roty ślubowania 

wywoływani kolejno Radni powstają i wypowiadają słowo „ślubuję”. 

Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: „Tak mi dopomóż Bóg”. 

Odmowa złożenia ślubowania oznacza zrzeczenie się mandatu. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał treść ślubowania: 
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„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej 

gminy i jej mieszkańców”. 

 

Ślubowanie złożyli Radni wyczytani wg listy obecności: 

1) Pan Czarnecki Tadeusz - „ślubuję” 

2) Pani Dziewanowska Anna - „ślubuję” 

3) Pani Gad Halina - „ślubuję”, „Tak mi dopomóż Bóg” 

4) Pan Kozieł Stanisław - „ślubuję”, „Tak mi dopomóż Bóg”  

5) Pani Kubała Monika - „ślubuję”, „Tak mi dopomóż Bóg”  

6) Pan Kukulski Tadeusz - „ślubuję”, „Tak mi dopomóż Bóg” 

7) Pan Piotrowski Wiesław - „ślubuję”   

8) Pani Raczyńska Teresa - „ślubuję”, „Tak mi dopomóż Bóg” 

9) Pani Rządkowska Małgorzata - „ślubuję”, „Tak mi dopomóż Bóg” 

10) Pani Staszewska Katarzyna - „ślubuję”, „Tak mi dopomóż Bóg” 

11) Pan Stępień Grzegorz - „ślubuję”, „Tak mi dopomóż Bóg” 

12) Pani Szcześniak Bożena - „ślubuję”, „Tak mi dopomóż Bóg” 

13) Pan Wolder Paweł - „ślubuję”, „Tak mi dopomóż Bóg” 

14) Pan Woźniak Bogdan - „ślubuję”, „Tak mi dopomóż Bóg” 

15) Pan Zdyb Stanisław - „ślubuję”, „Tak mi dopomóż Bóg” 

 

Ad. 5. 

Wybór Przewodniczącego Rady Gminy. 

  

Pan Przewodniczący obrad – przystępujemy do wyboru Przewodniczącego Rady 

Gminy w Strawczynie. W tym celu trzeba powołać Komisję Skrutacyjną. Radni 

zgłoszeni do pracy w Komisji Skrutacyjnej nie powinni kandydować na 

Przewodniczącego Rady Gminy. 

Proszę o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Skrutacyjnej. Proponuję, aby 

Komisja Skrutacyjna liczyła 3 członków. 
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Pani Halina Gad – Radna zgłosiła Panią Annę Dziewanowską – Radną – wyraziła 

zgodę. 

 

Pan Wiesław Piotrowski – Radny zgłosił Pana Stanisława Kozieł – Radnego – wyraził 

zgodę. 

 

Pani Anna Dziewanowska – Radna zgłosiła Panią Halinę Gad – Radną – wyraziła 

zgodę. 

 

Innych zgłoszeń nie było. 

 

Zaproponowany skład Komisji Skrutacyjnej przegłosowano: 

                                                   - za – 15, 

      - przeciw – 0, 

      - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Skład Komisji Skrutacyjnej przyjęto jednogłośnie. 

 

Pan Przewodniczący obrad przypomniał, że wyboru Przewodniczącego Rady Gminy 

dokonuje się bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej połowy 

ustawowego składu Rady w głosowaniu tajnym.  

Poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady Gminy w Strawczynie. 

 

Pani Teresa Raczyńska – Radna zgłosiła Pana Wiesława Piotrowskiego – Radnego, 

który był Przewodniczącym w poprzedniej kadencji, pracował też w Komisji 

Statutowej, wykazał się ogromnym zasobem wiedzy prawnej, jak i sprawnym 

prowadzeniem obrad, jest to odpowiednia osoba do pełnienia tej funkcji.  

 

Pani Anna Dziewanowska – Radna zgłosiła Pana Stanisława Zdyba – Radnego. 

 

Pan Paweł Wolder - Radny zgłosił Pana Tadeusza Czarneckiego – Radnego. 
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Pan Wiesław Piotrowski – Radny wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Pan Stanisław Zdyb – Radny wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Pan Tadeusz Czarnecki – Radny nie wyraził zgody na kandydowanie. 

 

Pan Przewodniczący obrad zamknął listę kandydatów na Przewodniczącego Rady 

Gminy. Zarządził 15 minut przerwy od godz. 1125 do godz. 1140, aby Komisja 

Skrutacyjna przygotowała karty do głosowania tajnego, w celu wyboru 

Przewodniczącego Rady Gminy. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Pani Anna Dziewanowska – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej wyjaśniła zasady 

głosowania – na karcie do głosowania są dwa nazwiska, przy każdym nazwisku są trzy 

kratki: głos „za”, głos „przeciw” i głos „wstrzymujący się”. Głos jest ważny wtedy, 

gdy jest  postawiony „krzyżyk” przy jednym nazwisku w którejkolwiek z kratek. Głos 

jest nieważny jeżeli nie będzie skreślenia lub będzie więcej skreśleń. 

 

Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania tajnego w celu wyboru 

Przewodniczącego Rady Gminy. 

 

W celu zachowania tajności głosowania Pan Przewodniczący obrad zarządził 5 

minutową przerwę. 

 

Pan Wiesław Piotrowski – Radny złożył wniosek, aby nie chodzić po sali i głosować, 

jest przygotowany stolik i można swobodnie zagłosować zachowując tajność 

głosowania. Radni mogą wrzucać karty do głosowania do urny wg kolejności na liście 

obecności. 
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Pan Przewodniczący obrad przypomniał, że jest to głosowanie tajne nie imienne, 

zarządził 5 minut przerwy. 

 

Po przerwie Radni wrzucili karty do głosowania do pustej urny. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził przerwę do czasu przeliczenia głosów  przez 

Komisję Skrutacyjną i przygotowania protokółu wyboru Przewodniczącego Rady 

Gminy. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Pani Anna Dziewanowska – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała protokół 

Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego Rady Gminy             

w Strawczynie - Przewodniczącym Rady Gminy został wybrany Pan Stanisław Zdyb 

(protokół w zał.). 

 

Pani Anna Dziewanowska – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej pogratulowała 

Panu Stanisławowi Zdyb wyboru na Przewodniczącego Rady i wręczyła kwiaty. 

 

Pan Stanisław Zdyb – Przewodniczący obrad podziękował Radnym za zaufanie, 

ogłosił  że na Przewodniczącego Rady Gminy został wybrany Stanisław Zdyb. 

 

Odczytał uchwałę Nr I/1/10 Rady Gminy w Strawczynie z dnia 2 grudnia 2010 r.             

w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy w Strawczynie. Poinformował, że 

tej uchwały Rada Gminy nie głosuje. 

 

Ad. 6. 

 Wybór Wiceprzewodniczących Rady Gminy. 

 



 9 

Pan Przewodniczący obrad zwrócił się z zapytaniem, czy Komisja Skrutacyjna 

powołana do wyboru Przewodniczącego Rady Gminy może przeprowadzić wybór 

Wiceprzewodniczących Rady Gminy, czy Rada powoła nową? 

 

Radni zaproponowali wybór nowej Komisji Skrutacyjnej. 

 

Pan Przewodniczący obrad przypomniał, że zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy                      

o samorządzie gminnym „Rada gminy wybiera ze swego grona przewodniczącego i 1-

3  wiceprzewodniczących bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej 

połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym.” , zgodnie ze Statutem                  

w naszej Radzie Gminy funkcjonuje dwóch Wiceprzewodniczących. 

 

Do pracy w Komisji Skrutacyjnej zgłosiły się: 

Pani Teresa Raczyńska – Radna 

Pani Bożena Szcześniak – Radna. 

 

Pani Anna Dziewanowska – Radna zaproponowała Pana Tadeusza Czarneckiego – 

Radnego – nie wyraził zgody. 

 

Do pracy w Komisji Skrutacyjnej został zgłoszony Pan Kukulski Tadeusz – Radny - 

wyraził zgodę. 

 

Zaproponowany skład Komisji Skrutacyjnej przegłosowano:  

- za – 15, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Skład Komisji Skrutacyjnej przyjęto jednogłośnie. 

 

Pan Przewodniczący obrad poprosił o zgłaszanie kandydatów na 

Wiceprzewodniczących Rady Gminy. 
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Pan Kukulski Tadeusz – Radny zgłosił Pana Tadeusza Czarneckiego – Radnego – 

wyraził zgodę. 

 

Pan Wiesław Piotrowski – Radny zgłosił Pana Grzegorza Stępnia – Radnego - wyraził 

zgodę. 

 

Pani Anna Dziewanowska – Radna zgłosiła Panią Halinę Gad – Radną - wyraziła 

zgodę. 

 

Pani Halina Gad – Radna zacytowała art. 33 Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej, 

który brzmi: 

„1. Kobieta i mężczyzna w Rzeczypospolitej Polskiej mają równe prawa w życiu 

rodzinnym, politycznym, społecznym i gospodarczym.   

2. Kobieta i mężczyzna mają w szczególności równe prawa do kształcenia, 

zatrudnienia i awansów, do jednakowego wynagradzania za pracę jednakowej 

wartości, do zabezpieczenia społecznego oraz do zajmowania stanowisk, pełnienia 

funkcji oraz uzyskiwania godności publicznych i odznaczeń.” 

Odnosząc się do art. 33 Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej poruszyła problem 

parytetów płci. Parytet to nic innego, jak równouprawnienie w obsadzaniu stanowisk 

decyzyjnych w służbie publicznej po równo 50 % do 50 % zarówno dla mężczyzn jak 

i dla kobiet. Rozumiejąc rolę parytetów chciałaby poprawić jakość debaty politycznej 

poprzez większy niż dotychczas udział kobiet w życiu politycznym, zwiększając ich 

udział w życiu publicznym naszej gminy chce, by władza zajmowała się budowaniem 

polityki prorodzinnej, socjalnej oraz prozdrowotnej i proedukacyjnej, dziedziny te 

były dotychczas bardzo zaniedbywane. To właśnie mężczyźni obsadzani są na 

wysokich stanowiskach i to oni ustalają najważniejsze dla siebie parytety, w tym 

priorytety w tych dziedzinach. Natomiast polityka prorodzinna tak faktycznie 

interesuje tylko kobiety. W tej sytuacji, gdy przez wyborców Panie zostały pozytywnie 

ocenione nie dajmy się w ten sposób dyskryminować, tym bardziej, że kobiety nie są 

bardziej ułomne od mężczyzn, tak samo są profesjonalne, a nawet bardziej pracowite 
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od mężczyzn (chyba każdy przyzna rację) i nie ubieganie się o te stanowiska 

kompromituje kobiety. 

Zaapelowała do wszystkich Pań – szanujmy się, abyśmy były szanowane.  

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że zarówno w ustawie, jak i Statucie Gminy 

nie ma zapisu jak się głosuje na Wiceprzewodniczących Rady Gminy – łącznie na 

obydwu, czy oddzielnie? 

Zaproponował dwa oddzielne głosowania. 

 

Pan Wiesław Piotrowski – Radny złożył wniosek formalny, aby obydwu 

Wiceprzewodniczących wybrać w jednym głosowaniu spośród nieograniczonej liczby 

kandydatów. Każdy będzie dysponował dwoma głosami. 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek Pana Piotrowskiego – 

Radnego: 

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie. 

 

Pan Przewodniczący obrad poprosił Komisję Skrutacyjną o przygotowanie kart do 

głosowania tajnego i zarządził 10 minut przerwy, od godz. 1205 do godz. 1215.  

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania tajnego w celu dokonania wyboru 

dwóch Wiceprzewodniczących Rady Gminy. 

 

Pani Bożena Szcześniak – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej wyjaśniła zasady 

głosowania – aby głos był ważny należy postawić maksymalnie „krzyżyk” przy dwóch 

kandydatach. 
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Pan Przewodniczący obrad zarządził 5 minut przerwy dla zachowania tajności 

głosowania. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Komisja zebrała do pustej urny karty do głosowania tajnego – wybór dwóch 

Wiceprzewodniczących Rady Gminy. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził 10 minut przerwy, aby Komisja Skrutacyjna 

przeliczyła oddane głosy. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Pani Bożena Szcześniak – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała protokół 

Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia wyboru Wiceprzewodniczących Rady 

Gminy w Strawczynie (w zał.). 

Wybrano Pana Tadeusza Czarneckiego – Radnego i Pana Grzegorza Stępnia – 

Radnego. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał uchwałę Nr I/2/10 Rady Gminy w Strawczynie             

z dnia 2 grudnia 2010 r. w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Gminy        

w Strawczynie. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził 5 minut przerwy od godz. 1230 do godz. 1235. 

 

Po przerwie wznowiono obrady, nowo wybrani Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

zajęli miejsca przy stole prezydialnym.         

 

Ad. 7. 

 Zapytania i interpelacje. 
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Pani Teresa Raczyńska – Radna - odkąd „przyszła” ostra zima otrzymuje codziennie 

kilka telefonów z Niedźwiedzia z Zaskala odnośnie odśnieżania drogi gminnej, która 

tam przebiega - dzisiaj mieszkaniec telefonował, że o godzinie 7-ej jest jeszcze 

nieodśnieżona. Niektórzy ludzie mieszkający tam dojeżdżają do pracy do Kielc, np. 

jedna z Pań dojeżdża do Makro na godz. 3-cią, ktoś inny na godz. 6-tą, nie mają się jak 

wydostać stamtąd. Poprosiłabym, aby przedsiębiorca, który wygrał przetarg na 

odśnieżanie dróg gminnych wcześniej wyjeżdżał np. o 2-giej, żeby ludzie mogli 

przedostać się. Jedna z mieszkanek dzwoniła już z pracy, przedostała się, śnieg był           

w pas, przeszła i pytała, jak będzie wracać, jaki stan zastanie?  

Mam pewne rozwiązanie – w Niedźwiedziu mieszka Hochel M., ma sprzęt i jest 

chętny do współpracy, jeżeli tylko przedsiębiorca, który wygrał przetarg – zleci 

odśnieżanie, to może służyć pomocą.       

 

Pani Anna Dziewanowska – Radna – chciałam zabrać głos w sprawie transportu 

między sołectwami w naszej gminie a Kielcami. Miałam sygnały, że firma busów, 

która obsługuje nasze trasy zlikwidowała 2 dosyć popularne kursy – jeden ok. godz. 

1400 i jeden o godz. 715 rano. Jeden i drugi kurs bardzo odpowiadał zwłaszcza uczniom 

i był oblegany. Firma twierdzi, że jej się nie opłaca, co jest dziwne, bo mieli zawsze 

pełne busy. W związku z tym, wiem, że były w czasie poprzedniej kadencji rozpoczęte 

rozmowy między Gminą a MPK w Kielcach na temat ewentualnie wydłużenia linii 

autobusów miejskich do nas.  

Chciałam zapytać - czy te rozmowy są prowadzone i na jakim są etapie?     

Ponadto Arizona, która obsługuje nasze linie nie ma konkurencji, może można by było 

zaprosić jeszcze inną firmę, która by obsługiwała te same linie. Konkurencja jest 

bardzo zdrowa. 

 

Pani Halina Gad – Radna – Radna Raczyńska mówiła o odśnieżaniu jezdni, a u nas 

cały czas powraca problem odśnieżania chodników w Strawczynie, co roku, tym 

bardziej po ostatniej śnieżycy. Taki chodnik jest nie do przebycia przez dorosłą osobę, 

gdzie dzieci nie mogą nawet wejść na ten chodnik, gdy jedzie samochód, dzieci do 

szkoły chodzą ulicą, to jest przerażające. Wiem, że ustawa nakazuje, żeby każdy koło 
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swojej posesji odśnieżał, zgadzam się z tym. Póki co ustawa też nie narzuca, że gmina 

nie może tego robić. Ten odcinek, gdzie ludzie nie mieszkają powinien być w jakiś 

sposób rozwiązany. Całe 4 lata ten temat przewijał się i w tej chwili jest to samo.  

Bardzo proszę o zajęcie stanowiska, ponieważ to zagraża bezpieczeństwu nie tylko 

dorosłych, ale i tych naszych małych pociech, które muszą brnąć w zaspach śniegu. 

 

Pani Małgorzata Rządkowska – Radna – też chciałabym zabrać głos w sprawie 

transportu w Korczynie. Mamy 3 przewoźników, którzy mają busy, ale jest taka 

sytuacja, że w święta i niedziele najwcześniejszy bus w tej chwili jest o 630, np. ja 

mam do pracy na godz. 700 i dobrze, że mam swoje auto, to mogę sobie dojechać, ale 

nie zawsze to auto też jest w mojej dyspozycji. W podobnej sytuacji jak ja jest u nas 

wiele osób. Kombinujemy, spóźniamy się do pracy, później to odpracowujemy, już nie 

mówiąc o ważniejszych świętach, jak Boże Narodzenie, czy Wielkanoc – busy           

w ogóle nie jeżdżą.  

Też bym chciała - skoro jest 3 przewoźników, to niech umówią się na zmianę, żeby 

jeździli. Ostatni bus jest o godz. 2010, ludzie pracują do godz. 2200, też kombinują, ktoś 

dojeżdża innym busem do Akwizgranu, rodzina przyjeżdża po niego do Akwizgranu. 

Tak być nie powinno.    

Odnośnie odśnieżania (nie wiem kto u nas się tym zajmuje) też bym prosiła, żeby było 

odśnieżane wcześniej przed wyruszeniem mieszkańców do pracy, bo też dostaję 

sygnały od mieszkańców, ludzie telefonują, że nie jest odśnieżone, ktoś odśnieży „na 

własną rękę”. Jest aura zimowa i nie możemy liczyć na to, że będzie piękna słoneczna 

pogoda. 

 

Pani Anna Dziewanowska – Radna – chciałam poruszyć jeszcze jedną sprawę, którą 

poruszyłam na sesji w poprzedniej kadencji – chodzi o bezpieczeństwo najmłodszych 

– uczniów chodzących do szkoły. Chciałabym zaproponować, żeby rozważyć                    

w porozumieniu z Dyrektorami szkół i Policją, żeby opracować akcję – „oznakowanie 

dzieci”, czyli rozdania im odblasków. 

 

Dyrektorzy szkół obecni na posiedzeniu poinformowali, że uczniowie mają odblaski.  
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Pani Anna Dziewanowska – Radna – ale nie wszystkie. Natomiast wszyscy jeżdżący 

samochodem wiedzą, że tylko sporadycznie dzieci mają te odblaski. W tej chwili, gdy 

zaśnieżone są chodniki i rzeczywiście ludzie chodzą jezdnią, co jest naprawdę bardzo 

niebezpieczne, robi się bardzo wcześnie ciemno, chciałabym, tak jak mówiłam                

w zeszłej kadencji, zeszłej jesieni chciałam coś takiego zrobić w kooperacji z Policją. 

Nawet się dowiadywałam o ilość dzieci poszkodowanych w wypadkach drogowych, 

na szczęście w zeszłym roku w listopadzie było tylko dwoje dzieci potrąconych bez 

żadnych poważniejszych skutków. Jednak takie rzeczy się zdarzają. W związku z tym 

postuluję, żeby w kooperacji ze szkołami, z Policją i Gminą wyposażyć dzieci             

w opaski i żeby miały obowiązek nosić je. To bardzo pomaga kierowcom                           

w zauważeniu dzieci poruszających się po zaśnieżonej jezdni.  

 

Pani Małgorzata Rządkowska – Radna – miałabym prośbę, żeby były prowadzone 

kontrole odnośnie zawierania umów na wywóz odpadów. Obserwuję w mojej 

miejscowości, że bardzo wiele ludzi nie ma tych umów. W dniu opróżniania 

pojemników widzę po koszach, a te śmieci tak sobie wędrują. Wiadomo, że każdy, kto 

ma swoje gospodarstwo, ma te śmieci, wiem, bo nas jest troje w domu i zawsze mam 

te kubły pełne. Ludzie coś z tymi śmieciami robią – na pewno spalają, ale też jest 

ogrom śmieci, które są gdzieś wyrzucane po bocznych dróżkach. Chciałabym, aby 

były robione kontrole, gdzie ci ludzie te śmieci wyrzucają? Czy mogą się okazać 

dokumentem?  

 

Ad. 8. 

 Powołania składów osobowych i określenie zakresów działania stałych komisji 

Rady Gminy. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował – Radni otrzymali projekt uchwały, gdzie 

wymienione są komisje i zakres ich działania. Musimy zastanowić się nad składem 

ilościowym komisji. 

Odczytał ze Statutu Gminy treść § 56:  
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ust. 1 „Liczbowy skład komisji ustala Rada przed rozpoczęciem aktu wyborów jej 

członków.” 

ust. 2 „Członków komisji Rada wybiera spośród radnych na okres kadencji                           

w głosowaniu jawnym imiennym przy użyciu kart.” 

ust. 3 „Radny nie może być członkiem więcej niż dwóch komisji stałych.” 

ust. 4 „Szczególne zasady składu Komisji Rewizyjnej określa rozdział 9 Statutu.” 

Chodzi o to, że w skład Komisji Rewizyjnej nie mogą wchodzić Przewodniczący             

i Wiceprzewodniczący Rady. 

§ 57 „Przewodniczącego Komisji wybiera Rada spośród członków Komisji. Zastępcę 

Przewodniczącego oraz Sekretarza wybiera Komisja ze swego grona.”  

W projekcie uchwały wskazanych jest po 5 członków.  

Zaproponował, aby każdy zdeklarował w jakiej Komisji chce pracować. Radni mogą 

pracować maksymalnie w dwóch Komisjach. 

 

Pani Halina Gad – Radna złożyła wniosek formalny, aby Radni nie wskazywali 

Koleżankę, czy Kolegę do pracy w Komisji (wyrażą lub nie wyrażą zgody), ale żeby 

sami osobiście zgłaszali się do Komisji. W przypadku, kiedy skład osobowy będzie 

większy niż 5 osób, może być 6, wtedy Radni będą wybierać Przewodniczącego ze 

składu tej Komisji. 

 

Pan Grzegorz Stępień – Wiceprzewodniczący Rady Gminy złożył wniosek, aby 

Komisje liczyły po 5 osób. Jest to liczba nieparzysta i przy jakimkolwiek głosowaniu 

łatwiej będzie sprawę przegłosować. Przy składzie sześcioosobowym może być 

równowaga i będzie problem. Pięcioosobowy skład będzie najlepszy. 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek Pani Gad – Radnej - kto 

jest za tym, aby Komisje liczyły więcej niż po 5 osób: 

- za – 6, 

- przeciw – 8, 

- wstrzymało się – 0. 
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Głosowało 14 Radnych. Wniosek został odrzucony większością głosów „przeciw”, 

przy 6 „za”. 

 

 

Do pracy w Komisji Rewizyjnej zgłosili się: 

1) Pani Raczyńska Teresa 

2) Pan Kukulski Tadeusz    

3) Pani Rządkowska Małgorzata    

4) Pani Dziewanowska Anna 

5) Pan Kozieł Stanisław 

 

Do pracy w Komisji Budżetu i Inwestycji zgłosili się: 

1) Pan Wolder Paweł  

2) Pani Kubała Monika 

3) Pani Rządkowska Małgorzata 

4) Pani Szcześniak Bożena     

5) Pani Gad Halina     

  

Do pracy w Komisji Samorządowej zgłosili się: 

1) Pan Piotrowski Wiesław   

2) Pan Kozieł Stanisław              

3) Pani Staszewska Katarzyna  

4) Pani Kubała Monika        

5) Pani Gad Halina 

 

Do pracy w Komisji Gospodarki Komunalnej zgłosili się: 

1) Pan Woźniak Bogdan    

2) Pan Wolder Paweł   

3) Pani Raczyńska Teresa    

4) Pan Kukulski Tadeusz    

5) Pan Stępień Grzegorz 
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6) Pani Dziewanowska Anna 

 

Do pracy w Komisji Statutowej zgłosili się: 

1) Pan Woźniak Bogdan  

2) Pan Piotrowski Wiesław   

3) Pani Staszewska Katarzyna       

4) Pan Czarnecki Tadeusz  

5) Pani Szcześniak Bożena   

 

Pan Tadeusz Czarnecki – Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał zgłoszonych 

kandydatów do poszczególnych Komisji. 

 

Przystąpiono do wyboru Komisji Skrutacyjnej w celu przeprowadzenia wyboru 

Komisji Gospodarki Komunalnej i Samorządowej.  

 

Do pracy w Komisji Skrutacyjnej zgłosili się: 

1) Pani Gad Halina – Radna 

2) Pan Kozieł Stanisław – Radny 

3) Pani Rządkowska Małgorzata – Radna. 

 

Zaproponowany skład Komisji Skrutacyjnej poddano pod głosowanie: 

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Proponowany skład Komisji Skrutacyjnej przyjęto 

jednogłośnie.  

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził 25 minut przerwy (od godz. 1305 do godz. 1330), 

aby Komisja Skrutacyjna przygotowała karty do głosowania jawnego imiennego. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 
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Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania jawnego imiennego. 

 

Pani Małgorzata Rządkowska – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej wyjaśniła 

zasady głosowania – na kartach do głosowania jest 6 kandydatów, zaznaczamy 

najwięcej 5 kandydatów.  

 

Następnie Komisja Skrutacyjna zebrała karty do głosowania do pustej urny                       

i przystąpiła do liczenia oddanych głosów.  

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował Radnych o obowiązku złożenia oświadczeń 

majątkowych w terminie 30 dni od daty złożenia ślubowania. Oświadczenia należy 

składać w pokoju nr 32 Urzędu Gminy. Następna sesja Rady Gminy odbędzie się       

w dniu 6 grudnia br. o godz. 1400. Podczas sesji Pan Wójt złoży ślubowanie. 

 

Pani Małgorzata Rządkowska – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała 

protokół Komisji Skrutacyjnej wybranej dla przeprowadzenia wyboru Komisji 

Gospodarki Komunalnej Rady Gminy w Strawczynie (w zał.). 

 

Komisja wydała 15 kart do głosowania jawnego imiennego. Na zgłoszoną listę 

kandydatów głosowało 15 Radnych.  

Głosów ważnych oddano - 13.  

Głosów nieważnych oddano – 2. 

Kandydaci otrzymali następujące ilości głosów „za”:      

1) Raczyńska Teresa  12  

2) Stępień Grzegorz  12 

3) Woźniak Bogdan  11 

4) Kukulski Tadeusz  10 

5) Wolder Paweł     9 

6) Dziewanowska Anna    7 

Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że do Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Gminy 

w Strawczynie zostali wybrani większością głosów:  
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1) Raczyńska Teresa    

2) Stępień Grzegorz   

3) Woźniak Bogdan   

4) Kukulski Tadeusz   

5) Wolder Paweł     

 

Pan Przewodniczący obrad zaproponował, aby powołana Komisja Skrutacyjna 

przeprowadziła wybór członków Komisji Statutowej. 

 

Rada Gminy zaakceptowała propozycję. 

 

Komisja Skrutacyjna przygotowała i rozdała karty do glosowania jawnego imiennego. 

Zasady głosowania są takie same jak do poprzedniej Komisji. 

 

Komisja Skrutacyjna zebrała karty do głosowania do pustej urny i przeliczyła oddane 

głosy.  

 

Pani Małgorzata Rządkowska – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała 

protokół Komisji Skrutacyjnej wybranej dla przeprowadzenia wyboru Komisji 

Statutowej Rady Gminy w Strawczynie (w zał.). 

 

Komisja wydała 15 kart do głosowania jawnego imiennego. Na zgłoszoną listę 

kandydatów głosowało 15 Radnych.  

Głosów ważnych oddano - 15.  

Głosów nieważnych oddano – 0. 

Kandydaci otrzymali następujące ilości głosów „za”:      

1) Czarnecki Tadeusz   15    

2) Staszewska Katarzyna    15   

3) Szcześniak Bożena  13   

4) Piotrowski Wiesław   15   

5) Woźniak Bogdan  15 
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Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że do Komisji Statutowej Rady Gminy                               

w Strawczynie zostali wybrani większością głosów: 

1) Czarnecki Tadeusz        

2) Staszewska Katarzyna        

3) Szcześniak Bożena      

4) Piotrowski Wiesław       

5) Woźniak Bogdan    

 

 

Pan Przewodniczący obrad zaproponował powołanie Komisji Skrutacyjnej w składzie: 

1) Woźniak Bogdan – Radny – wyraził zgodę 

2) Czarnecki Tadeusz – Radny – wyraził zgodę 

3) Stępień Grzegorz – Radny – wyraził zgodę. 

 

Zaproponowany skład Komisji Skrutacyjnej przegłosowano: 

- za – 15, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. W/w skład Komisji Skrutacyjnej przyjęto jednogłośnie.  

 

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przygotowania kart do głosowania jawnego 

imiennego w celu wyboru: Komisji Rewizyjnej, Komisji Budżetu i Inwestycji oraz 

Komisji Samorządowej. 

 

Komisja Skrutacyjna rozdała karty do glosowania jawnego imiennego – wybór 

Komisji Rewizyjnej. 

 

Pan Tadeusz Czarnecki - Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej przypomniał zasady 

głosowania – na kartkach do głosowania jest 5 nazwisk, każdy Radny może oddać nie 

więcej niż 5 głosów. 
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Komisja Skrutacyjna zebrała karty do głosowania do pustej urny i po przeliczeniu 

oddanych głosów Pan Tadeusz Czarnecki - Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 

odczytał protokół Komisji wybranej dla przeprowadzenia wyboru Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy w Strawczynie (w zał.). 

 

Komisja wydała 15 kart do głosowania jawnego imiennego. Na zgłoszoną listę 

kandydatów głosowało 15 Radnych.  

Głosów ważnych oddano - 15.  

Głosów nieważnych oddano – 0. 

Kandydaci otrzymali następujące ilości głosów „za”:      

1) Dziewanowska Anna   13 

2) Kozieł Stanisław  14 

3) Kukulski Tadeusz  15 

4) Raczyńska Teresa  15 

5) Rządkowska Małgorzata 13 

Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że do Komisji Rewizyjnej Rady Gminy                              

w Strawczynie zostali wybrani większością głosów: 

1) Dziewanowska Anna    

2) Kozieł Stanisław    

3) Kukulski Tadeusz    

4) Raczyńska Teresa   

5) Rządkowska Małgorzata  

 

Komisja Skrutacyjna rozdała karty do glosowania jawnego imiennego – wybór 

Komisji Budżetu i Inwestycji. 

 

Pan Tadeusz Czarnecki - Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej poinformował, że 

zasady głosowania są takie, jak do poprzednich Komisji. 

 

Komisja Skrutacyjna zebrała karty do głosowania do pustej urny.  
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Pan Tadeusz Czarnecki - Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół 

Komisji wybranej dla przeprowadzenia wyboru Komisji Budżetu i Inwestycji Rady 

Gminy w Strawczynie (w zał.). 

 

Komisja wydała 15 kart do głosowania jawnego imiennego. Na zgłoszoną listę 

kandydatów głosowało 15 Radnych.  

Głosów ważnych oddano - 15.  

Głosów nieważnych oddano – 0. 

Kandydaci otrzymali następujące ilości głosów „za”:      

1) Gad Halina    14 

2) Kubała Monika   12 

3) Rządkowska Małgorzata 15 

4) Szcześniak Bożena    15 

5) Wolder Paweł   15  

Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że do Komisji Budżetu i Inwestycji Rady Gminy            

w Strawczynie zostali wybrani większością głosów: 

1) Gad Halina     

2) Kubała Monika    

3) Rządkowska Małgorzata  

4) Szcześniak Bożena     

5) Wolder Paweł.     

 

Komisja Skrutacyjna rozdała karty do glosowania jawnego imiennego – wybór 

Komisji Samorządowej. 

 

Pan Tadeusz Czarnecki - Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej poinformował, że 

zasady głosowania są takie, jak do poprzednich Komisji. 

 

Komisja Skrutacyjna zebrała karty do głosowania do pustej urny.  
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Po przeliczeniu oddanych głosów Pan Tadeusz Czarnecki - Przewodniczący Komisji 

Skrutacyjnej odczytał protokół Komisji wybranej dla przeprowadzenia wyboru 

Komisji Samorządowej Rady Gminy w Strawczynie (w zał.). 

 

Komisja wydała 15 kart do głosowania jawnego imiennego. Na zgłoszoną listę 

kandydatów głosowało 15 Radnych.  

Głosów ważnych oddano - 15.  

Głosów nieważnych oddano – 0. 

Kandydaci otrzymali następujące ilości głosów „za”:      

1) Gad Halina    14 

2) Kubała Monika   14 

3) Kozieł Stanisław        14 

4) Piotrowski Wiesław   15 

5) Staszewska Katarzyna  13  

Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że do Komisji Samorządowej Rady Gminy              

w Strawczynie zostali wybrani większością głosów: 

1) Gad Halina     

2) Kubała Monika    

3) Kozieł Stanisław         

4) Piotrowski Wiesław    

5) Staszewska Katarzyna   

 

 

Pan Przewodniczący obrad przypomniał, że zgodnie ze Statutem Gminy 

„Przewodniczącego Komisji wybiera Rada spośród członków Komisji. Zastępcę 

Przewodniczącego oraz Sekretarza wybiera Komisja ze swego grona.”  

Poprosił, aby poszczególne Komisje zaproponowały spośród swego grona kandydata 

na Przewodniczącego do przegłosowania przez Radę Gminy. 

 

Przewodniczący obrad zarządził 10 min przerwy, od godz. 1505 do godz. 1515. 
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Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Na Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej zgłoszono Panią Dziewanowską Annę – 

Radną – wyraziła zgodę.  

 

Kandydaturę Pani Dziewanowskiej Anny – Radnej przegłosowano:  

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Na Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej jednogłośnie 

wybrano Panią Dziewanowską Annę. 

 

Na Przewodniczącą Komisji Budżetu i Inwestycji zgłoszono Panią Rządkowską 

Małgorzatę – Radną – wyraziła zgodę.  

 

Kandydaturę Pani Rządkowskiej Małgorzaty – Radnej przegłosowano:  

- za – 15, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Panią Rządkowską Małgorzatę wybrano jednogłośnie na 

Przewodniczącą Komisji Budżetu i Inwestycji.  

 

Na Przewodniczącego Komisji Samorządowej zgłoszono Pana Piotrowskiego 

Wiesława – Radnego – wyraził zgodę.  

 

Kandydaturę Pana Piotrowskiego Wiesława – Radnego przegłosowano:  

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Na Przewodniczącego Komisji Samorządowej jednogłośnie 

wybrano Pana Piotrowskiego Wiesława. 
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Na Przewodniczącą Komisji Gospodarki Komunalnej zgłoszono Panią Raczyńską 

Teresę – Radną – wyraziła zgodę.  

 

Kandydaturę Pani Raczyńskiej Teresy – Radnej przegłosowano:  

- za – 15, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Panią Raczyńską Teresę wybrano jednogłośnie na 

Przewodniczącą Komisji Gospodarki Komunalnej.  

 

Na Przewodniczącą Komisji Statutowej zgłoszono Panią Staszewską Katarzynę – 

Radną – wyraziła zgodę.  

 

Kandydaturę Pani Staszewskiej Katarzyny – Radnej przegłosowano:  

- za – 15, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Panią Staszewską Katarzynę wybrano jednogłośnie na 

Przewodniczącą Komisji Statutowej.  

 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał uchwałę w sprawie powołania składów 

osobowych i określenia zakresów działania stałych komisji Rady Gminy, wraz             

z uzupełnieniem składów osobowych i Przewodniczących poszczególnych Komisji. 

 

W/w uchwałę poddał pod głosowanie: 

- za – 15, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr I/3/10 podjęto jednogłośnie.  
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Ad. 9. 

 Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy udzielił odpowiedzi: 

1) sprawa podnajęcia kogoś do odśnieżania – przetarg na odśnieżanie wygrał Pan 

Zapała i on to robi. Taka sytuacja, jak w ostatnich dwóch dniach jest szczególna    

i są kłopoty z odśnieżaniem nie tylko dróg gminnych, ale nawet i wojewódzkich, 

występują problemy. Musimy parę godzin poczekać na odśnieżanie. W tej 

chwili, gdy już nie wieje, sytuacja jest unormowana i na pewno już są wszystkie 

drogi poodśnieżane.  Przy tego typu usłudze nie da się uniknąć odstępstw, gdy 

sypie, wieje nie ma sensu jechać, żeby zawiało z powrotem. Koszty odśnieżania, 

o czym się Państwo przekonacie są znaczne. Natomiast, czy wykonawca może 

podnająć podwykonawcę – to jest jego sprawa, wykonawca ma w określonym 

czasie odśnieżyć drogę, 

2) transport Kielce – Oblęgorek, likwidacja kursów – jak się komuś nie opłaca, to 

nie jeździ, sprawa jest oczywista. My prowadzimy rozmowy z Miejskim 

Zarządem Transportu w Kielcach, z tym, że musimy wiedzieć, że tam dopłaca się 

do każdego kilometra powyżej 2 zł. Taki transport będzie do gminy Strawczyn, 

tylko w przyszłorocznym budżecie musimy na to przewidzieć środki, 

3) temat bezpieczeństwa dzieci - nie wiem o co chodzi – czy to jest wniosek do 

kogoś skierowany? Zabezpieczenie poprzez odblaski przyjmuję do analizy, może 

któraś z Komisji Rady zajmie się tym wnioskiem i wypracuje bardziej konkretne 

propozycje i rozwiązania, 

4) odśnieżanie chodników - powtarzam - odśnieżenie chodnika ciąży na właścicielu 

nieruchomości lub my możemy przejąć to od ludzi, niech Rada wypracuje zasady 

– czy poprzez referendum zwrócimy się do ludzi, jeżeli zechcą płacić na to, to 

nasz Zakład Gospodarki Komunalnej będzie wykonywał taką usługę, jeżeli nie – 

to Gmina też może to robić, ale trzeba zabezpieczyć środki w budżecie. Na ten 

czas nie ma ich w budżecie gminy, 
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5) busy w niedziele i święta oraz odśnieżanie – zapytania są podobne jak w/w, my 

żyjemy w systemie kapitalistycznym, jeżeli nie ma opłacalności świadczenia 

danej usługi, to nie ma zainteresowania i ta usługa nie jest świadczona. 

    Proszę wypracować zasady, czy mamy kupić autobusy? Ta myśl była                             

w poprzedniej kadencji, ale przepadła. Wtedy chodziło o dowóz dzieci szkół. Nie 

wiem, czy powinniśmy się zajmować transportem do Kielc? Nigdzie nie mogę 

znaleźć zapisu, żeby to zadanie było przypisane do gminy, 

6) usuwanie odpadów jest zadaniem gminy, w Korczynie umów nie podpisało 19 

gospodarstw domowych. Zostało skierowane pismo do Komisariatu Policji                    

o sprawdzenie tych gospodarstw, które nie mają umów na odbiór odpadów, gdzie 

te gospodarstwa wyrzucają odpady, mogą indywidualnie wywozić. Po kontroli 

na pewno będą wyniki i stanowisko Policji. W przypadku Korczyna 3 osoby 

rozwiązały umowy.  

    Odśnieżanie – nie wiem, czy to chodzi o drogę powiatową, czy gminną, ale 

powtarzam – w takich dniach, jak ostatnie musimy się uzbroić w cierpliwość, nie 

da się wszędzie odśnieżyć od razu. Firma, która wygrała przetarg dysponuje 

dwoma bardzo dobrymi pojazdami, ale w dniu dzisiejszym rano pojechał na 

Hutę, zsunął się ze skarpy i był unieruchomiony przez dwie i pół godziny, trzeba 

było ściągnąć drugi sprzęt, aby go wydobyć. Takie przypadki będą się zdarzać. 

Mieszkańcom trzeba tłumaczyć, aby starali się rozumieć sytuację. Jeśli jest 

pogoda taka, jak teraz, to trzy, cztery, najwyżej pięć godzin i jest wszystko 

zrobione.  

  

Pani Małgorzata Rządkowska – Radna zwróciła się z zapytaniem – czy do tych 19 

gospodarstw, które nie podpisały umów doliczamy te 3 osoby, które rozwiązały 

umowy? 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy – nie razem.  

 

Pani Anna Dziewanowska – Radna – na zakończenie tej sesji chciałam się zwrócić do 

wszystkich Koleżanek Radnych i Kolegów Radnych - mam nadzieję, że będzie nam 
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się pracować dobrze merytorycznie i rzeczowo, a podejmowanie decyzji będzie 

zdominowane, a nie uzależnione od żadnych osobistych animozji i sympatii. Wszyscy 

będziemy pracować na rzecz naszej gminy i społeczności.  

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że następna sesja Rady Gminy odbędzie się 

w dniu 6 grudnia 2010 r., Radni otrzymali zaproszenie i materiały na sesję. 

 

Członkowie Komisji Budżetu i Inwestycji ustalili, że posiedzenie Komisji odbędzie się 

w dniu 6 grudnia 2010 r. przed sesją, tj. o godz. 1300. 

 

Ad. 10. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Pan Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął I Sesję, która rozpoczęła się, o godz. 1100, a zakończyła o godz. 1535.  

 

 

 

Protokołowała:      Sekretarz obrad:     Przewodniczący obrad: 

 

Małgorzata Woźniak     Bogdan Woźniak     inż. Stanisław Zdyb 

 

 

 


